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Obecni według załączonej listy obecności - załączniki nr 1, 2, 3 do protokołu.  
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy, Pan Stanisław Malczyk, o godz. 15.15 otworzył sesję  
i po powitaniu radnych i zaproszonych gości oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności 
na stan 15-tu radnych, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14-tu radnych,  
w tym 1 bez prawa głosu (przed ślubowaniem), 1 nieobecny usprawiedliwiony, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi sesję prawomocną 
do podejmowania uchwał. W tym miejscu powitał serdecznie nowego radnego, Pana 
Jerzego Noconia, któremu w dniu dzisiejszym wręczone zostanie zaświadczenie o 
wyborze na radnego.  
 
Ad. 2 
Następnie Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe porządek obrad dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
6. Podsumowanie wykonania bud Ŝetu za I półrocze 2007r.  
7. Wybór ławników sądowych – podjęcie uchwały.  
8. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
9. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budŜetu gminy na rok 2007, 
b) wydania opinii do projektu uchwały Rady Powiatu Gliwickiego w 

sprawie ograniczenia działalności Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Knurowie, 

c) ustalenia dla terenu gminy liczby punktów sprzedaŜy napojów 
alkoholowych zawierających powyŜej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) 
przeznaczonych do spoŜycia poza miejscem sprzedaŜy jak i w miejscu 
sprzedaŜy, 

d) nabycia gruntów pod drogę na rzecz Gminy Ornontowice połoŜonych 
przy ul. Leśnej, 

e) zbycia w drodze bezprzetargowej działki numer 2836/155 połoŜonej  
w Ornontowicach przy ul. Karola Miarki, 

f) zbycia w drodze przetargu lokalu mieszkalnego nr 411 usytuowanego  
w budynku wielorodzinnym połoŜonym w Ornontowicach przy ul. śabik 
13. 

11. Sprawy bieŜące.  
12. Interpelacje radnych. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zakończenie sesji. 
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Przewodniczący Rady zaproponował zmianę do porządku obrad, polegającą na 
wprowadzeniu dodatkowego punktu dot. wręczenia zaświadczenia o wyborze na 
radnego Panu Jerzemu Nocoń. Porządek przedstawiałby się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Informacja o wynikach wyborów uzupełniających do Rady Gminy 

Ornontowice, które odbyły się 16 września br. oraz wręczenie zaświadczenia 
Panu Jerzemu Nocoń o wyborze na radnego przez Przewodniczącą Gminnej 
Komisji Wyborczej 

5. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
7. Podsumowanie wykonania bud Ŝetu za I półrocze 2007r. 
8. Wybór ławników sądowych – podjęcie uchwały. 
9. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
10. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budŜetu gminy na rok 2007, 
b) wydania opinii do projektu chwały Rady powiatu Gliwickiego w sprawie 

ograniczenia działalności Zespołu Opieki Zdrowotnej w Knurowie, 
c) ustalenia dla terenu gminy liczby punktów sprzedaŜy napojów 

alkoholowych zawierających powyŜej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) 
przeznaczonych do spoŜycia poza miejscem sprzedaŜy jak i w miejscu 
sprzedaŜy, 

d) nabycia gruntów pod drogę na rzecz Gminy Ornontowice połoŜonych przy 
ul. Leśnej, 

e) zbycia w drodze bezprzetargowej działki numer 2836/155 połoŜonej  
w Ornontowicach przy ul. Karola Miarki, 

f) zbycia w drodze przetargu lokalu mieszkalnego nr 411 usytuowanego  
w budynku wielorodzinnym połoŜonym w Ornontowicach przy ul. śabik 13. 

12. Sprawy bieŜące.  
13. Interpelacje radnych. 
14. Wolne głosy i wnioski. 
15. Zakończenie sesji. 

 
Przewodniczący Rady poddał tę propozycje pod głosowanie - porządek został 
przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej, Pani Gizela Siedlaczek odczytała 
wyniki wyborów uzupełniających jakie przeprowadzone zostały 16 września br. a 
następnie wręczyła zaświadczenie o wyborze na radnego Panu Jerzemu Nocoń. 
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Ad. 5 
Podczas ostatniej sesji nie wpłynęła Ŝadna interpelacja. 
 
Ad. 6. 
Przewodniczący Komisji Stałych, których posiedzenia odbyły się od ubiegłej sesji 
Rady Gminy, odczytali protokoły z przedmiotowych posiedzeń. 
 
Do przedstawionych protokołów radni nie wnieśli uwag. 
 
Ad. 7 
Podsumowanie wykonania bud Ŝetu za I półrocze 2007r.  
 
Pani Skarbnik odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 
9.08.2007r. w sprawie opinii o przedłoŜonej przez Wójta Gminy informacji o 
przebiegu wykonania budŜetu za I półrocze 2007r. 
 
W tym miejscu Przewodniczący Rady po otwarciu dyskusji i w związku z brakiem 
dyskutantów zwrócił się z propozycją do Rady aby przegłosować wykonanie budŜetu 
za I półrocze. 
 
W odpowiedzi radny Szołtysek, radny Spyra i radny Zientek zauwaŜyli, ze skoro 
wszystkie Komisje szczegółowo prześledziły sprawozdanie na swoich posiedzeniach 
Komisji, nie widzą konieczności przeprowadzania głosowania. Przewodniczący Rady 
wycofał swój wniosek.  
 
Ad. 8 
Wybór ławników s ądowych.  
 
W tym miejscu Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego 
Zespołu ds. wyboru ławników – Radcę Prawnego Stanisława Cicheckiego, który 
zapoznał obecnych z trybem pracy zespołu. Poinformował, iŜ Zespół spotkał się 
dwukrotnie. Wspomniał o kandydaturach zgłoszonych w ramach reelekcji przez Sąd 
Rejonowy w Mikołowie. Radca wyraził swoje ubolewanie nad brakiem kandydatów na 
ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach oraz brakiem kandydatów do Sądu 
Rejonowego w Mikołowie do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy – tu 
dodał, Ŝe zgodnie z art.162 §2 Ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów 
powszechnych (Dz. U. z 2001 r. Nr 98 poz. 1070 z późn. zm.) kandydatów na 
ławników do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy zgłaszają wyłącznie 
związki zawodowe oraz organizacje pracodawców. Przewodniczący Zespołu 
nadmienił o przeprowadzonym wywiadzie środowiskowym przez policję i uzyskanych 
opiniach o kandydatach. Podsumowując, Rada winna wybrać 2 spośród 3 
kandydatów do Sądu Rejonowego w Mikołowie do orzekania w sprawach rodzinnych. 
 
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił radnym propozycję regulaminu wyboru 
ławników (załącznik nr 4 do protokołu). 
 
Dyskutowano kolejno nad kwestią ilości osób w komisji skrutacyjnej - większość 
radnych opowiedziała się z dwoma osobami jak było to zaznaczone w regulaminie.  
 
Z uwagi na powyŜsze przegłosowano regulamin wyboru – 13 głosami „za”. 
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Następnie dokonano wyboru komisji skrutacyjnej.  
 
Radny Bijak zgłosił kandydaturę radnego Nowaka, który wyraził zgodę. Radny 
Jaskółka zgłosił kandydaturę radnej Grzegorzek, która nie wyraziła zgody. 
Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę radnej Kozioł, która wyraziła zgodę.  
 
Skład Komisji Skrutacyjnej w osobach: 
- Janina Kozioł 
- Arkadiusz Nowak 
został przegłosowany jednogłośnie. 
 
Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania, po wypełnieniu przez radnych 
zebrała je do urny po czym dokonała podliczenia głosów. Zgodnie z protokołem 
Komisji Skrutacyjnej stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu jedna 
kandydatura w osobie Pani (fragment wycięty w związku z ochroną danych 
osobowych) uzyskała największą ilość głosów tj. 10. Natomiast z uwagi na równą 
ilość głosów jaką otrzymały pozostałe kandydatki zarządzono przeprowadzenie 
wyborów uzupełniających.  
 
Komisja ponownie rozdała karty do głosowania. Po dokonanym głosowaniu i 
przeliczeniu głosów Komisja Skrutacyjna odczytała protokół, z którego wynika, iŜ 
drugim ławnikiem została Pani (fragment wycięty w związku z ochroną danych 
osobowych), która otrzymała 7 głosów. Natomiast Pani (fragment wycięty w związku 
z ochroną danych osobowych) uzyskała 6 głosów.  
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego w Mikołowie na kadencję 2008 – 2011. 
 

Uchwała Nr XIII/80/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: wyboru ławników 
do Sądu Rejonowego w Mikołowie na kadencję 2008 – 2011, na aktualny stan 
obecnych 13 radnych uprawnionych do głosowania, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do protokołu . 

 
(O 16.35 wyszedł radny Bijak) 
 
Ad. 9 
Wójt Gminy odczytał informację o realizacji uchwał Rady Gminy i pracy Zespołu 
Kierującego Urzędem Gminy między sesjami, a jej treść stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu.  
 
Ad. 10 
W celu przedstawienia sytuacji finansowej Pani Skarbnik omówiła „Zestawienie 
dochodów na 26.09.2007r.”, które stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 
Ad. 11 
W kolejnym punkcie radni dyskutowali nad projektami poszczególnych uchwał: 
 
Stan radnych: aktualnie 13-tu radnych (1 bez prawa głosu) --> 12 radnych 
uprawnionych do głosowania. 
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a) w sprawie: zmian bud Ŝetu gminy na rok 2007. 
 
Przewodniczący Rady odczytał w/w projekt, który został pozytywnie zaopiniowany 
przez Komisję BudŜetu i Mienia. Po omówieniu poszczególnych paragrafów projektu 
uchwały przez Panią Skarbnik, w związku z brakiem uwag przystąpiono do 
głosowania. 
 
W toku dyskusji radny Nowak zauwaŜył błąd literowy w treści uchwały. Radny Spyra 
zadał pytanie odnośnie zmniejszenia wydatków w kwocie 60.000 zł (zmiany projektu 
funkcjonalnego pływalni). Wójt odparł, Ŝe zdjęte zostają tematy, których nie jesteśmy 
w stanie wykonać, przesuwając jednocześnie środki na zadania moŜliwe do realizacji 
do końca bieŜącego roku.  
 
Radny Kaczor wyraził swą propozycję odnośnie odczytywanie w/w projektu uchwały 
przez Przewodniczącego Rady, sugerując iŜ jest to zbędne. UwaŜa, Ŝe bardziej 
czytelna jest forma odczytywania projektu przez Panią Sarbnik z równoczesnym 
omawianiem paragrafów przez Wójta. Propozycja została jednogłośnie 
przegłosowana.  

 
Uchwała Nr XIII/81/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: zmian budŜetu 
gminy na rok 2007, na aktualny stan obecnych 12 radnych uprawnionych do 
głosowania została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu.  

 
b) w sprawie: wydania opinii do projektu uchwały Ra dy Powiatu Gliwickiego w 
sprawie ograniczenia działalno ści Zespołu Opieki Zdrowotnej w Knurowie. 
 
Przewodniczący Rady nadmienił, Ŝe w dniu 5 września br. do Urzędu Gminy na ręce 
Przewodniczącego Rady wpłynęło pismo z Powiatu Gliwickiego w sprawie 
zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Gliwickiego w sprawie ograniczenia 
działalności Zespołu Opieki Zdrowotnej w Knurowie. Odczytał następnie projekt 
uchwały Rady. Na prośbę radnych odczytał równieŜ wykaz świadczeniodawców 
realizujących usługi medyczne, o których mowa była w projekcie. Wójt wspomniał, iŜ 
trwa ostatnio dyskusja nad pogotowiem sanitaryjnym, które miałoby powstać w 
Orzeszu i obsługiwać m.in. Ornontowice. Wójt wyjaśnił takŜe kilka kwestii dot. 
kierowania pacjentów do szpitali w Mikołowie i Knurowie. Radny Jaskółka 
zainteresowany był zasadnością podejmowania tej uchwały. 
 
Rada przegłosowała projekt – w związku z faktem, iŜ na stan 12 radnych przeciwko 
zagłosowało 4 radnych, wstrzymało się 6 a 2 głosy były „za” – uchwała nie została 
podjęta. 
 
c) w sprawie: ustalenia dla terenu gminy liczby pun któw sprzeda Ŝy napojów 
alkoholowych zawieraj ących powy Ŝej 4,5% alkoholu (z wyj ątkiem piwa) 
przeznaczonych do spo Ŝycia poza miejscem sprzeda Ŝy jak i w miejscu 
sprzeda Ŝy. 
 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Po krótkiej dyskusji przystąpiono do 
głosowania w wyniku czego: 



 - 6 - 

 
Uchwała Nr XIII/82/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: ustalenia dla 
terenu gminy liczby punktów sprzedaŜy napojów alkoholowych zawierających 
powyŜej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spoŜycia poza 
miejscem sprzedaŜy jak i w miejscu sprzedaŜy, na aktualny stan obecnych 12  
radnych uprawnionych do głosowania została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu.  

 
d) w sprawie: nabycia gruntów pod drog ę na rzecz Gminy Ornontowice 
poło Ŝonych przy ul. Le śnej. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, głos zabrał Wójt, który poprosił radnych o nie 
podejmowanie tej uchwały z uwagi na prowadzone rozmowy z właścicielami 
przedmiotowych gruntów. Radny Zientek zaproponował przyjąć tok postępowania 
zaproponowany przez Wójta. Radni jednogłośnie przegłosowali wniosek, iŜ uchwała 
na dzisiejszej sesji nie będzie przedstawiona do podjęcia. 
 
e) w sprawie: zbycia w drodze bezprzetargowej dział ki numer 2836/155 
poło Ŝonej w Ornontowicach przy ul. Karola Miarki. 
 
W projekcie uchwały wprowadzono zmianę polegającą na dopisaniu w §1 słów  
”prawa uŜytkowania wieczystego”. Radca prawny podkreślił, Ŝe gmina jest 
uŜytkownikiem wieczystym działki a nie właścicielem, toteŜ moŜe zbyć tylko to do  
czego ma prawo.   
 
Radni przegłosowali jednogłośnie tę poprawkę. 
 
W tym miejscu radna Kozioł zwróciła się z prośbą aby przy okazji przedstawiania 
radnym projektów uchwał, które mają załączniki graficzne, właściwe działki były w 
sposób bardziej widoczny zaznaczone na mapie. 
 
Radca wyjaśnił ponadto kwestie dot. róŜnic pomiędzy prawem własności a prawem 
uŜytkowania wieczystego. 
 
Następnie głosowano nad całością projektu uchwały.  
 

Uchwała Nr XIII/83/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: zbycia w drodze 
bezprzetargowej działki numer 2836/155 połoŜonej w Ornontowicach przy ul. 
Karola Miarki, na aktualny stan obecnych 12 radnych uprawnionych do 
głosowania została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu.  
 

f) w sprawie: zbycia w drodze przetargu lokalu mies zkalnego nr 411 
usytuowanego w budynku wielorodzinnym poło Ŝonym w Ornontowicach przy 
ul. śabik 13. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Wójt zobrazował połoŜenie lokalu na załączonej 
mapce. W związku z brakiem uwag, Przewodniczący zarządził głosowanie, w wyniku 
którego:  
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Uchwała Nr XIII/84/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: zbycia w drodze 
przetargu lokalu mieszkalnego nr 411 usytuowanego w budynku 
wielorodzinnym połoŜonym w Ornontowicach przy ul. śabik 13, na aktualny 
stan obecnych 12 radnych uprawnionych do głosowania została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 

Ad. 12 
W sprawach bieŜących przedstawiono kolejne projekty uchwał. 
 
a) w sprawie: rozpatrzenia skargi Pani (fragment wycięty w związku z ochroną 
danych osobowych) złoŜonej na Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Wodoci ągowej w Ornontowicach. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju, Infrastruktury i Porządku Publicznego odczytał 
protokół 12/07 z posiedzenia Komisji z dnia 21.09.2007r., które poświęcone było 
rozpatrzeniu skargi skierowanej przez Panią (fragment wycięty w związku z ochroną 
danych osobowych) na Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej 
w Ornontowicach. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  
 
Kolejno Wójt udzielił informacji na pytanie radnej Kozioł dot. zadłuŜenia Pani ..........  
 
Radny Jaskółka zwrócił się z zapytaniem do radnego Zientka czy Komisja sprawdziła  
czy wejście na nieruchomość odbyło się faktycznie pod nieobecność właściciela. 
Radny Zientek oznajmił, Ŝe komisja rozpatrywała skargę na kierownika a nie na 
pracowników Zakładu. Potwierdził jednocześnie, Ŝe odcięcie licznika na posesji był w 
obecności osoby dorosłej, pełnoletniej, zameldowanej w tym mieszkaniu. 
  
Przewodniczący Rady podkreślił, Ŝe Rada rozpatruje skargę na kierownika, 
natomiast sprawą kierownika jest sprawdzenie ewentualnych uchybień i wyciągnięcie  
konsekwencji wobec swoich pracowników. 
 
Radca prawny dodał, Ŝe ustawa o zaopatrzeniu w wodę wyraźnie upowaŜnia 
przedstawicieli firm wodociągowych, które są właścicielem wodomierzy do 
wchodzenia na teren nieruchomości bez zgody właściciela – trzeba tylko okazać 
upowaŜnienie.  
 
W związku z brakiem dalszych pytań projekt został poddany głosowaniu.  
 

Uchwała Nr XIII/85/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: rozpatrzenia 
skargi Pani .............. złoŜonej na Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej 
i Wodociągowej w Ornontowicach, na aktualny stan obecnych 12 radnych 
uprawnionych do głosowania została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 12 do protokołu.  

 
b) w sprawie: wynagrodzenia dla Wójta Gminy, 
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Wójt przedstawił kilka informacji z zakresu 
składników swojego wynagrodzenia, poruszając przy okazji kwestię wynagrodzeń 
pracowników Urzędu Gminy.  

 
Uchwała Nr XIII/86/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: wynagrodzenia 
dla Wójta Gminy,  na aktualny stan obecnych 12 radnych uprawnionych do 
głosowania została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu.  

 
c) w sprawie: zmiany uchwały Nr XIV/87/03 Rady Gmin y Ornontowice z dnia 30 
października 2003r. w sprawie wyznaczenia obszarów chr onionego krajobrazu 
na terenie Gminy Ornontowice (Dz. Urz. Woj. Śl. Nr 3, poz. 52 z 16 stycznia 
2004r.). 
 
Wójt przybliŜył temat wyjaśniając zasadność podejmowania tej uchwały. Oznajmił, Ŝe 
zmiana w stosunku do pierwotnej uchwały polegać ma na tym iŜ w §3 Uchwały Nr 
XIV/87/03 Rady Gminy Ornontowice z dnia 30 października 2003 r. w sprawie 
wyznaczenia obszarów chronionego krajobrazu na terenie Gminy Ornontowice (Dz. 
Urz. Woj. Śl. Nr 3, poz. 52 z 16 stycznia 2004 r.) wykreślony zostanie punkt 8, w 
brzmieniu: „likwidowania zadrzewień śródpolnych, przydroŜnych i nadwodnych”.  
 
W związku z brakiem dalszych uwag przystąpiono do głosowania.  
 

Uchwała Nr XIII/87/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: zmiany uchwały 
Nr XIV/87/03 Rady Gminy Ornontowice z dnia 30 października 2003r. w 
sprawie wyznaczenia obszarów chronionego krajobrazu na terenie Gminy 
Ornontowice (Dz. Urz. Woj. Śl. Nr 3, poz. 52 z 16 stycznia 2004r.), na aktualny 
stan obecnych 12 radnych uprawnionych do głosowania została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 
 
Ciąg dalszy spraw bieŜących: 
 
Przewodniczący Rady poinformował obecnych o dokonaniu przez siebie analizy 
złoŜonych oświadczeń majątkowych za 2006 rok oraz oświadczeń złoŜonych przez 
radnych w terminie 30 dni od złoŜenia ślubowania (informacja stanowi załącznik nr 
15 do protokołu). 
 
W tym miejscu Wójt równieŜ przedstawił informację o przedłoŜeniu na jego ręce 
przez pracowników funkcyjnych oraz dyrektorów i kierowników jednostek 
organizacyjnych oświadczeń majątkowych w ustawowym terminie (załącznik nr 16 do 
protokołu). 
 
Następnie Przewodniczący Rady wywołał dyskusję nt. proponowanego oddzielenia 
Biblioteki od Gminnego Domu Kultury. Na wstępie wspomniał, Ŝe z większości 
protokołów wynika, iŜ rada jest przeciwna rozdzieleniu Biblioteki od GDK. 
Przewodniczący poddał taki wniosek pod głosowanie. Na stan 12 radnych 10 
radnych opowiedziało się za nie rozdzielaniem Biblioteki od Gminnego Domu Kultury. 
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Przewodniczący wspomniał, Ŝe na jednej z Komisji padł wniosek, który mu się 
spodobał, Ŝeby w GDKiB powołano równieŜ wicedyrektora, który odpowiadałby za 
Bibliotekę.  
 
Włączając się w dyskusję radny Kaczor uwaŜa, Ŝe powinniśmy zaprosić dyr. 
.............., który przedstawiłby swoje argumenty. Przewodniczący wyraził odmienne 
zdanie. 
 
Radny Mozgalik uwaŜa za bezzasadne aby w tak małym zespole jakim jest GDKiB 
wprowadzać podział na dyrektora i wicedyrektora. Radny Kaczor dodał, Ŝe nie chodzi 
o zatrudnianie nowej osoby ale o mianowanie wicedyrektorem kogoś z obecnych 
pracowników.   
 
(O 19.10 wszedł radny Bijak). 
 
Wójt oznajmił, Ŝe awansowanie danej osoby przyczyniłoby się do wyzwolenia w niej 
ducha pracy, większego zaangaŜowania w to co robi. Jednocześnie równieŜ 
negatywnie odniósł się do propozycji zaproszenia prof. ........... na sesję RG. 
 
Radny Szołtysek jak i radny Spyra podkreślili bezzasadność powoływania 
wicedyrektora.  
 
W ramach dalszego omawiania spraw bieŜących Wójt: 

• wspomniał o wynikach XIII edycji STMiG – Gmina Ornontowice zajęła III 
miejsce, 

• poinformował o odbiorze nagród przez pracowników Urzędu Gminy za 
kompleksowe oświetlenie dróg i ulic w Ornontowicach, 

• przypomniał o Strategii Rozwoju Gminy Ornontowice, dziękując tym którzy 
zaangaŜowali się w prace nad Strategią, 

• wspomniał, Ŝe z początkiem października odbędzie się spotkanie zespołu 
pracującego nad kanalizacją, 

• oznajmił, Ŝe w m-cu październiku chce powołać zespół ds. opracowania i 
wdroŜenia programu bezpieczeństwa, porządku oraz przeciwdziałania 
przemocy, chuligaństwu, wandalizmowi oraz zniszczenia mienia publicznego 
w Gminie Ornontowice – prosząc o wyznaczenie kogoś z ramienia Rady do 
prac w zespole. W toku dyskusji wyznaczony został radny Zientek.  

• wspomniał, Ŝe na następnej sesji będzie wnioskował o przyznanie nagrody dla 
policjanta, który uratował Ŝycie jednemu z mieszkańców gminy, 
poszkodowanemu w wyniku wypadku.  

 
Ad. 11   
Interpelacji nie złoŜono. 
 
Ad. 12 
W ramach omawiania punktu „Wolne głosy i wnioski” głos zabrali radni: 
 
Radna Kozioł  – zainteresowana była kwestią dopłat do ekologicznego ogrzewania 
budynków mieszkalnych. W odpowiedzi Wójt oznajmił, Ŝe jutro rozpoczyna się 
wypłata zaległości z tego tytułu. Wspomniał o tym, iŜ naleŜałoby rozpocząć prace 
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nad aktualizacją regulaminu dofinansowania inwestycji polegających na 
ekologicznym ogrzewaniu budynków mieszkalnych. 
 
Radny Jaskółka poruszył następujące tematy: 

• odwodnienie rowu (ul. Krótka),  
• prośba o doświetlenie ul. Krótkiej (2 albo 3 lampy), 
• zabudowanie kosza na śmieci w centrum gminy (pomiędzy ul. Nową a bramą 

boczną).    
 
W odpowiedzi Wójt oznajmił, Ŝe dopilnuje tematu zabudowania kosza w centrum jak  
i doświetlenia ul. Krótkiej. Natomiast co do odwodnienia ul. Krótkiej Wójt 
poinformował, Ŝe nie jest w stanie w tej chwili udzielić odpowiedzi, podkreślił takŜe, 
Ŝe do 15 października przygotowany zostanie szkic i wstępnie określone zostaną 
koszty zadania. 
 
Radny Mozgalik  przedstawił prośbę mieszkańców ul. Polnej o doprowadzenie do 
lepszego stanu przejazdu kolejowego. Radny podkreślił, Ŝe jeden tor jest nieczynny, 
a stan torów stwarza zagroŜenie dla przejeŜdŜających. Wójt odpowiedział, Ŝe 
wystosowane zostanie pismo w tej sprawie.  
 
Radny Szołtysek  poinformował, iŜ na ul. Ogrodowej od ul. Cichej mrugają trzy 
kolejne oprawy oświetleniowe. Ponownie wspomniał równieŜ o budowie domków 
przy ul. Cichej przez prywatnego inwestora. Podkreślił, Ŝe firma zapomina  
o sprzątaniu drogi.  
 
Radny Zientek  zgłosił temat blokowania przejazdu kolejowego na ul. Kolejowej 
przez jeŜdŜące tam pociągi.   
 
Radny Bijak informacyjnie wspomniał o międzynarodowym polsko-niemiekim obozie 
młodzieŜowych druŜyn poŜarniczych. 
 
Ad. 13 
Przewodniczący Rady oznajmił, Ŝe kolejna sesja najprawdopodobniej odbędzie się 
24 października br. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący 
Rady Gminy o godz. 20.00 zakończył sesję Rady Gminy Ornontowice.  
 

 
 
 
Przewodniczył: 

 
Stanisław Malczyk 

(-) Przewodniczący Rady Gminy 
 
 
 
 
Protokołowała:  
Iwona Skrzypczyk  
 
 


